2023/10/18

中美矽晶集團x環球晶集團x創世基金會苗栗分院

在地關懷·助創世苗栗安養院設備更新 SAS & GWC Donation Charity Event





目錄Table of Contents

緣起 Motivation	P. 2	1
愛心募集 Fundraising	P.	3
活動紀錄 Activity	P.	5
	P.9	9

緣起 Motivation

創世基金會成立於民國75年11月19日,至今邁入第37年。是全台唯一專門照顧清寒植物人的社福機構。目前全台共17所植物人安養院,前後安養超過2千位植物人,到宅服務超過1萬位植物人及重度臥床老人。

創世苗栗分院設立於民國90年05月21日,在地服務超過22年,核定服務人數87人(苗栗縣政府於107年5月核准擴院),現況服務63人(含5.6樓院民),提供弱勢家庭植物人安養照護「在院安養」及苗栗18個鄉鎮的「免費家庭到宅」服務。

Founded on November 19, 2007, Genesis Social Welfare Foundation has operated for 37 year. Genesis Social Welfare Foundation is the only one that specializes in taking care of vegetative patients in Taiwan. Currently, there are a total of 17 nursing homes for vegetative patients throughout Taiwan, housing more than 2,000 vegetative patients and serving more than 10,000 vegetative patients and severely bedridden elderly people.

Miaoli Branch was established on May 21, 1990, and has been serving the local community for more than 22 years, with an authorized service population of 87 (the Miaoli County Government approved the expansion of the hospital in May 2018), and currently serves 63 people (including residents of the 5.6 floors). It provides "in-home hospice care" to the disadvantaged families with vegetative patients, as well as "free home-to-home" services in 18 townships in Miaoli.

緣起 Motivation

中美矽晶集團與環球晶圓集團長期致力於協助社會弱勢族群,有鑒於苗栗分院已成立超過20年,許多設備已經老舊不堪使用,急需進行汰舊換新。另外,107年5月擴院後,從原先55床擴養至87床,院內尚有許多設備未補充。這促使集團積極投入,發起此次募款活動,以彌補這些需求。我們相信,社會的健康和幸福程度可以從它對待最弱勢群體的方式中得以體現。因此,這個募款活動代表了我們的承諾,將愛心轉化為實際行動,讓植物人社群的生活變得更好。

The SAS Group and GWC Group have a long-standing commitment to assisting the underprivileged in the community. Given that the Miaoli Branch has been serving the community for over 20 years, much of the equipment is old and outdated, requiring urgent replacement. Additionally, following the hospital 's expansion from 55 beds to 87 beds in May 2018, there remains a need to replace many pieces of equipment. Therefore, the SAS Group and GWC Group have initiated this fundraising campaign to address these pressing needs. We firmly believe that the well-being and happiness of a society are reflected in how it cares for its most vulnerable members. Hence, this fundraising event represents our dedication to translating love into action and improving the lives of the underprivileged in our community.

愛心募集 Fundraising

善款運用規劃 Appropriation Budget

階段	善款運用規劃
2023/7~2023/12	創世基金會苗栗分院陸續汰換全院老舊設備及購置補充新設備的經費總共約需180萬元,本次目標為優先汰換老舊冷氣設備,改善院民照護舒適環境,避免院民病菌及其它抗藥性菌株之散播,院區空調之監測與改善獨立空調使用,目標30萬元。
Jul' 23 ~ Dec' 23	Genesis Social Welfare Foundation Miaoli Branch will progressively replace outdated equipment across the entire institution and acquire new equipment. The estimated budget for this undertaking is around NTD 1,800,000. The goal of this initiative is to replace old air conditioners and enhance the comfort and care environment for residents, preventing the spread of infectious and drug-resistant strains among them. This involves monitoring and improving the independent use of air conditioning systems within the facility. The estimated budget is about NTD 300,000.

愛心募集 Fundraising

募款明細 Fundraising Status

項目 Item	SAS+GWC集團募款合計 Group Donation Sum (含SSG+SAS+SPW+SSY+GWC+TEM)
員工捐款 Donated by Employees	339,300 新台幣NTD
總計 Total Sum	339,300 新台幣NTD

創世基金會介紹 Introduction to Genesis Social Welfare Foundation



服務個案故事分享 Service Case Story Sharing



安養院區參訪 Nursing Home Visiting



致贈善款 Donate Funds



環球晶圓集團代表致贈捐贈 Donation Presented by Representative of GWC Group

中美矽晶集團代表致贈<mark>捐贈</mark> Donation Presented by Representative of SAS Group

致贈感謝狀 Certificate of Appreciation Giving









感謝狀 Certificate of Appreciation













結語 Summary

我們由衷感謝苗栗創世基金會為植物人所做的不懈付出。多年來,基金會以其深厚的關懷和無私的愛心,成為植物人社群的支柱,為他們提供了關鍵的照顧和支持。基金會的使命不僅是提供衛生、健康、安全的照護,更重要的是讓他們在最脆弱的時刻感到被愛。

此外,非常感謝各位同仁積極參與對植物人基金會的募款活動,您的奉獻將有助於基金會汰換老舊冷氣機,提供更好的照護環境。這份關懷和支持將對植物人社群的生活質量產生深遠的影響,再次感謝您的協助。

We express our gratitude to the Miaoli Genesis Foundation for their tireless dedication to vegetative patients. Over the years, the foundation has been a pillar of support for the vegetative community, providing crucial care and assistance with profound compassion and selfless love. The foundation's mission goes beyond offering hygiene, health, and safety; it's about making these individuals feel loved during their most vulnerable moments.

In addition, we are deeply grateful to all our colleagues who actively participated in fundraising activities for the Vegetative Patients Foundation. Your contributions will help the foundation replace old air conditioners and provide a better care environment. This care and support will have a profound impact on the quality of life for the vegetative community. Once again, thank you for your assistance.

特別感謝 Special Thanks To

所有福委會幹事、委員&集團所有參與之同仁

福委會主委: GWC 陳偉文、SAS 梁修啓、SSY 林哲弘、TEM 陳彥棠

福委會總幹事:集團 林怡君、GWC 張奇萍、SAS 陳毓棠、SSY 林國凱、TEM 黃筑軒

合作團體:創世基金會苗栗分院

美編:TEM 劉庭妤





